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واکاوی دلایل برکناری رئیس فدراسیون چوگان

بی توجهی مسئولان، فدراسیون  
چوگان را گرفتار اتفاقات عجیب 
و غریبی کــرد. چندی پیش بود که خبرگزاری 
تســنیم از نفوذ مافیای ثــروت و قدرت در یک 
فدراسیون ورزشــی پرده برداشت و عنوان کرد 
یک باند مافیایی در خارج از یک فدراســیون با 
تکیه بر قدرت برخــی مدیران داخل و خارج از 
وزارت ورزش و مناســبات سیاسی توانسته در 
فدراسیون نفوذ کرده و در انتخاب و عزل برخی 
اعضای هیئت رئیسه گرفته تا هیئت های ورزشی، 
دخل و تصرف کند. تسنیم مدعی شد رئیس این 
باند مافیایی که به »پدرخوانده« معروف است، 
در تلاش اســت با دعوت از چهره ها و مسئولان 
ورزشی در میهمانی ها و مراسم هایی که تدارک 
دیده، حمایت برخی از افراد صاحب نفوذ را برای 
خود جمع کند تا بتواند امور یک فدراســیون را 
در دست بگیرد. خبرگزاری تسنیم یک شنبه در 
آخرین افشاگری خود از اتفاقات اخیر فدراسیون 
مذکــور عنوان کرد؛ پدرخوانــده که از حمایت 
یک مقام بلندپایه ورزشــی برخوردار اســت در 
تازه ترین اقدام خود، رئیس کنونی فدراسیون را 
برای استعفا تحت فشار شدید قرار داده؛ فشاری 
که گویا بــا مقاومت رئیس فدراســیون مواجه 
شــد تا پدرخوانده دســت به اقدام عجیب تری 
بزند. گفته می شــود این فرد پــس از مقاومت 
رئیس فدراســیون در قبال فشــارهای فراوان 
برای اســتعفا از طریق برخــی عوامل خود به 
تعــدادی از عکس های شــخصی و خانوادگی 
رئیس فدراسیون دســت پیدا کرده و با انتشار 
این عکس ها به دنبال رســیدن به اهداف خود 
اســت. این در حالی است که رئیس فدراسیون 
با وجود فشــارهایی که برای استعفایش وجود 
دارد تاکنون از اســتعفا خــودداری کرده. هنوز 
چند ساعتی از انتشــار این خبر روی خروجی 
ســایت تســنیم نگذشــته بود که خبرگزاری 
فارس با انتشــار یک خبر، نام فدراسیون مورد 

بحث را رســما فاش کــرد و نوشــت: »گلنار 
وکیل گیلانی رئیس فدراســیون چوگان برکنار 
و احمد گواری به عنوان سرپرســت تا برگزاری 
انتخابات جایگزین او شد.« انتشار این خبر این 
بار واکنش سایت فدراسیون چوگان را به دنبال 
داشت تا با انتشار خبری رسمی به نقل از رئیس 
فدراسیون، برکناری وکیل گیلانی اساسا تکذیب 
شود. دیروز اما سایت وزارت ورزش حمیرا اسدی 
را به عنوان سرپرست فدراسیون چوگان معرفی 
کرد و نوشت: »حمیرا اسدی با حکم وزیر ورزش 
و جوانان به عنوان سرپرست فدراسیون چوگان 
معرفی شــد. اســدی پیش از این مسئول امور 

مجامع معاونت قهرمانی، مســئول امور 
بین الملل فدراســیون فوتبال و مشاور 
معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان 
بوده و دانشــجوی دکتــری مدیریت 
ورزشی دانشــگاه تهران اســت.« این 
خبر کافی بود تا وکیل گیلانی بار دیگر 
واکنش نشان دهد و این بار در مصاحبه 
با ایســنا بگوید: »از انتصاب اسدی به 
سرپرستی چوگان بی خبرم.« اما واقعیت 
ماجرا چیست؟ پدرخوانده داستان کیست؟ آیا 
طبق شنیده ها واقعا وزارت ورزش، وکیل گیلانی 
را برای استعفا تحت فشار قرار داده؟ برای یافتن 
پاسخ این ســوالات با رئیس فدراسیون چوگان 
تماس گرفتیــم. گلنار وکیل گیلانی در واکنش 
به این که دلیل برکناری اش از ســوی وزارت 
ورزش چه بود به خراســان می گوید: »دلیل 
این جابه جایی را نمی دانم. حتما صلاح ورزش 
کشور تغییر من بوده.« او که از فروردین سال 
95 روی صندلی ریاست فدراسیون نشسته در 
پاســخ به این که اتفاقات اخیر چــوگان از کجا 
کلید می خورد، می گوید: »از یک ســال گذشته 

که به عنوان رئیس فدراســیون چوگان مشغول 
به کار شدم مشکلات زیادی داشتم. متاسفانه با 
فشارهای زیادی از جاهای مختلف مواجه بودم 
ولی چون هدفم کمک به چوگان و توســعه این 
رشته بود، به هیچ یک از این فشارها توجه نکردم 
و کارم را ادامــه دادم. البته فکر می کنم در همه 
فدراسیون ها چنین مشکلاتی هست. به هر حال 
من تا به امروز مقاومت کردم و همانطور که مقام 
معظم رهبری فرمودند که چوگان احیا شــود، 
من هم به دنبال احیای این رشــته بودم و قصد 
داشتم این رشته را از حالتی که فقط در اختیار 
چند نفر قرار دارد، خــارج کنم.« اما این که آیا 
وزارت ورزش برای برکناری رئیس چوگان فشار 
آورده، سوالی اســت که وکیل گیلانی در پاسخ 
به آن می گوید: »از ســوی وزارت ورزش هم با 
فشــارهایی مواجه بودم اما نه به این صورت که 
بگویند استعفا بدهم و بروم.« وکیل گیلانی خبر 
انتشــار عکس های خانوادگی اش را هم تکذیب 
کرد: »شــایعه انتشــار عکس های خانوادگی ام 
صحت نــدارد.« او در حالی این خبر را تکذیب 
کــرد که خبرگــزاری میزان دیروز بــه نقل از 
وکیل گیلانی چنین نوشت: »عده ای ناجوانمردانه 
عکس هــای خصوصی مرا منتشــر کردند. من 
می دانــم این کار را چه کســی انجــام داده اما 
نمی خواهم نامــی از او ببرم.« گفتنی اســت؛ 
وکیل گیلانی در حالی در مصاحبه با خراســان 
تاکید کرد طی مدت ریاســتش بر فدراسیون از 
ســوی وزارت ورزش هم با فشارهایی )البته نه 
برای استعفا( مواجه بوده که او دیروز در مصاحبه 
با ایســنا به نکته جالبی در خصوص اساس نامه 
فدراسیون چوگان اشاره کرد: »طبق اساس نامه 
فدراسیون چوگان، وزارت ورزش و جوانان حق 
عزل رئیس فدراسیون را دارد.« طبق شنیده ها، 
تیروتار شدن روابط وکیل گیلانی با پدرخوانده 
ماجرا و و فشارهای او به وزارت، در برکناری 

وکیل گیلانی تاثیرگذار بوده است. 

وکیل گیلانی: شایعه انتشار عکس های خانوادگی ام صحت ندارد
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 عجیب اســت که با این همه شاهکار مدیران پرسپولیس و استقلال و 
آبروریزی و ضرر از بیت المــال، تلویزیون مرتبا برای جمع کردن پول از 
مردم برای این 2 باشگاه تبلیغ می کند. مردم گول نخورید و پول ندهید. 
 آقای عابربانک هدایتی کجاست که جواب بده آن موقعی که با یک عده 
رفت ترکیه دست طارمی را گرفت و بدون اجازه آورد ایران و روزنامه های 
طرفدار پرسپولیسی نوشتن عابربانک 7 میلیارد تومان داده رضایت گرفته 
همه خوشــحالی کردند؛ اول بروند ببینند عابربانک کجاست و از او سوال 
کنند چرا دروغ گفته؟ دوما مدیرعامل و دیگران باید پاســخگو باشــند 

قهرمانی و آقای گلی به چه قیمت؟ 
 به جاي قلم فرســایي درباره ســرخابي تهران که به ما مشهدي ها هیچ 
ربطي نداره از پدیده و ابومســلم بنویســید که با هزینه شخصي و حیف 
و میل نکردن بیت المال بهترین نتایجو مي گیرن و مظلوم واقع میشــن. 

عشق است فقط تیم هاي محبوب خراسان.
 خدمت اون دوست استقلالی که گفته بود پرسپولیسی ها یادشون رفته 
فصل پیش 3 تا گل خوشــگل خوردن حتما شــما یادتون رفته 2 فصل 

پیش 4 تا گل ناز خوردید.
 امیدوارم تیم های  ورزشــی  که این روزها نام  مس  را در کشــور یدک 

می کشند زرین و طلایی شوند!

جراحی کیمیا علیزاده با موفقیت انجام شد
کیمیا علیزاده نخستین بانوی مدال آور ایران در المپیک ریو 2۰۱۶یک شنبه 
گذشته مچ پای راست خود را به تیغ جراحی سپرد که این عمل با موفقیت 
به پایان رسید و بانوی تاریخ ساز ایران صبح دیروز از بیمارستان مرخص شد.

جعفری رئیس فدراسیون روستایی و عشایری 
باقی ماند

انتخابات ریاســت فدراسیون ورزش روستایی، عشــایری و بازی های بومی 
محلی دیروز برگزار شــد. در این انتخابات غلامرضا جعفری، افشــین هادی 
چگینی و ا...کرم علی مرادی نامزدهای ریاست بودند که علی مرادی انصراف 
خــود را به صورت تلفنی اعلام کــرد. در نهایت از 37 رای ماخوذه، جعفری 
با کســب 3۰ رای در ســمت خود ابقا شــد و چگینی هم 7 رای را به خود 

اختصاص داد.

ساره جوانمردی در کرواسی نقره ای شد
در چهارمیــن روز از رقابت های تیراندازی جام جهانی معلولان- کرواســی، 
ساره جوانمردی، عالیه محمودی، ســمیرا ارم و خدیجه رستمی در تپانچه 
بــادی ۱۰ متر زنان به مصاف حریفان خــود رفتند که جوانمردی با رکورد 
23۶.5 به عنوان نایب قهرمانی دســت یافت، محمــودی با رکورد ۱9۱.۶ 
چهارم شــد، رســتمی با ثبت رکورد ۱44.3 در جایگاه ششم قرار گرفت و 
جایگاه هفتم نیز به ارم با رکورد ۱28.5 رســید. بــه این ترتیب تیراندازان 
معلول ایران در بخش تپانچه بادی ۱۰ متر با کســب یک مدال طلا توسط 
مهدی زمانی و یک مدال نقره توســط ســاره جوانمردی به کار خود در این 

ماده پایان دادند. 

زاویه نگاه شما

اخبار

حسینی: صددرصد به الهلال 
می رسم

همراهــی  و  حضــور 
برابر  حسینی  سیدجلال 
می تواند  عربستان  الهلال 
این  بــرای  خبر  بهترین 
باشگاه باشد. در روزی که 
پرسپولیس و برانکو ایوانکوویچ نمی توانند 
انصاری و کمــال کامیابی نیا در  از محمد 
ترکیب تیمشان استفاده کنند، سیدجلال 
حسینی با بازگشــت خود امید را به قلب 
دفاعی ایــن تیم بازگردانــد. به گزارش 
ورزش سه، کاپیتان اول پرسپولیس اعلام 
کرد مشــکلی برای همراهی سرخ پوشان 
ندارد و خود را مهیای جدال با الهلال کرده 

است. 
الهلال  با  بازی  تا شروع   فرصت چندانی 
نمانده. شرایط حضور در این بازی را دارید؟

شرایطم بد نیست و مثل همیشه تلاش می کنم. 
دردی در همســترینگم دارم کــه بعضی اوقات 
اذیتــم می کند امــا من با تمرینــات ویژه روند 

درمانی خودم را دنبال می کنم. 
 به بازی با الهلال می رسید؟

صددرصد می رســم. همه تلاشم را می کنم چه 
یــک دقیقه و چه 9۰ دقیقه به تیم کمک کنم. 
تمام تلاشــم را خواهم کرد تــا تیم را همراهی 

کنم. 
اینستاگرامتان گذاشته   اخیرا پستی در 
باوجود تمام مشــکلات  و اعلام کرده اید 
چیزی پرسپولیس را از مسیر خارج نخواهد 

کرد. منظورتان چه بود؟
خواستم بگویم شــرایط آنطور که باید به سود 
ما نیســت. مطمئنا اینطور نیست که همه چیز 
عادی و به روال مدنظر ما باشــد. یکســری به 
دنبال این هســتند تا ما را از مســیرمان خارج 
کنند و امیــدوارم هــواداران فریــب نخورند. 
مشــکلات زیادی داریم و آقای طاهری و کادر 
مدیریتی و فنی تمام تلاش و همه تمرکز خود 
را برای موفقیت پرســپولیس بــه کار خواهند 
گرفت. همانطور که گفتم یکسری مشکلات به 

وجود می آورند که ما را از مسیر خارج کنند. 
 بازی با الهلال را چطور می بینید؟

بازی هــای لیــگ قهرمانان ســخت اســت و 
مهمتریــن و ســخت ترین آن اکنــون بازی با 
الهلال اســت. نباید خیلی راحت راضی شــویم 
و باید برای موفقیت های بیشــتر تلاش بیشتر 
داشته باشــیم. باید بدانیم هنوز هیچ موفقیتی 
به دســت نیاورده ایم و اینجاست که باید تلاش 

اصلی خودمان را به کار بگیریم.

ســایت کمیته بین المللی پارالمپیــک )IPC( در گفت وگو
مقاله ای به مقایســه زندگی مرتضی مهرزاد قبل از 
ورود به رشته والیبال نشسته و بعد از آن پرداخت 
و نوشــت: »مهرزاد به طرزی غیرعــادی با والیبال 
نشســته آشنا شــد؛ رشــته ای که ۱2 ماه قبل در 
پارالمپیک 2۰۱۶ ریو با کمک این بازیکن موفق به 
کسب مدال طلا شد.« این سایت به نقل از مهرزاد 
نوشــت: »من برای مدت 5 ســال به خاطر بلندی 
بیش از اندازه قامتم تنها و منزوی در خانه نشسته 
بودم که به یک برنامه تلویزیونی دعوت شدم. پس 

از آن مسئولان والیبال نشسته از من خواستند که 
این رشــته را امتحان کنم.« IPC گزارش خود را 
اینطور ادامــه داد: »مرتضی مهرزاد با بلندی قد 2 
متر و 4۶ ســانتی متر به عنوان بلندترین پارالمپین 
تاریخ بازی های پارالمپیک در ریو حضور پیدا کرد. 
مرتضی والیبال نشســته را امتحان کرد و در ادامه 
در تاریخ ثبت شــد. برای این قدرتــی زن والیبال 
ایران رســیدن به ساحل آرامش با توجه به شرایط 
معلولیت جسمانی که داشــته آسان نبوده اگرچه 
او اکنون یاد گرفته که با این شــرایط خود زندگی 

کنــد و با آن کنار بیاید. مهرزاد مانند بســیاری از 
افراد پیش از خود، ورزش را راهی می داند که با هر 
آنچه در زندگی برایش پیش آمده مواجه شود. قبل 
از این که او دچار این مشــکلات شود، عاشق بازی 
فوتبال و شــرکت در تمرینات کاراته بود. شــرایط 
فیزیکی این بازیکن 29 ســاله اکنون او را با شور و 
شــوق به پیش می راند و ورزش را به عنوان حرفه 
خود برگزیده است. مهرزاد اطمینان داده که دست 
از رقابت نخواهد کشید: »رویای اصلی من این است 

که یک بار دیگر روی سکوی پارالمپیک بایستم.«

IPC: مهرزاد 
از خانه نشینی تا 

رویای دوباره 
سکونشینی

هلیکوپتر برگشته است. وحید هاشــمیان، بازیکن سابق 
بوندس لیگا از ابتدای فصل جــاری به عنوان کمک مربی 
تیم زیر ۱7 ساله های هامبورگ فعالیت می کند که باید در 
رقابت های این هفته بودندسلیگای B رده جوانان به مصاف 
انرژی کوتبوس برود. وحید هاشمیان در اوایل سال ۱999 
از ایران به هامبورگ ترانســفر شد. او با به ثمر رساندن 38 
گل در 2۰8 بازی و کســب عنوان قهرمانی بوندس لیگا با 
بایرن مونیخ در فصل ۰5 - 2۰۰4 دوران موفقی را در آلمان 
پشت سر گذاشت. در آن برهه، هاشمیان یکی از بازیکنان 
ملی پوشی بود که در سطح بالای فوتبال اروپا بازی می کرد. 
DFB.de )سایت فدراسیون فوتبال آلمان( مصاحبه ای با 
این مربی 4۱ ســاله ترتیب داده که طی آن هاشمیان در 
رابطه با همکاری اش با پیت ریمرز و همچنین کشــورش 

ایران صحبت کرد. 
 بعد از گذشــت 6 هفته از آغاز بازی ها، تیم زیر 
17 ساله های هامبورگ بدون شکست در رتبه سوم 
جدول رده بندی ایســتاده اســت. از این بهتر هم 

می شد فصل را آغاز کنید؟
شــروع ما خیلی خوب بود. تیم ما تشنه ماجراجویی است 
اما پیشرفت بازیکنان مسئله ای نیست که فقط در ۶ بازی 

به دنبال آن باشیم. 
 قدرت تیم را در چه می بینید؟

بالانــس خوبی میــان خط حمله و دفاع ما برقرار اســت. 
همیشه خواســتیم که از یک نقش غالب شــونده در تیم 
اســتفاده کنیم و باید هرچه زودتر در بازی به گل برسیم. 
وقتی حریف صاحب توپ باشــد ما فقط واکنش نشــان 

نمی دهیم بلکه برنامه های ما هم در آن زمان ادامه دارد. 
 آیا بازیکنــان جوان تیم می داننــد که لقب تو 

هلیکوپتر بوده؟
نمی دانم امــا می دانند که هامبورگ تعــدادی از بهترین 

بازیکنان جهان را در اختیار داشت. 
 چرا این لقب را به تو دادند؟

برای قدرت سرزنی ام. در دوران بازیگری ام هیچ وقت برای 

سر زدن تاخیر نداشــتم. برخی اوقات فرانک پیجلدورف، 
مربی سابقم در هامبورگ به من می گفت مانند هلیکوپتر 

می مانم. از آن زمان به بعد این لقب را یدک می کشم. 
آیا در سرزنی تمرین اختصاصی می کردی؟

بعد از جلســات تمرینــی به طور منظم شــخصا تمرین 
می کردم. می خواستم ضربه های سرم قدرتمند باشد. 

 آیا روی ضربات ســر در تیم زیر 17 ساله ها هم 
برنامه ای دارید؟

من 2 بار در هفته شــخصا گروهی کوچک از بازیکنان را 
تمرین می دهم. ما تمرین سرزنی و پریدن را انجام می دهیم 

اما نکات مهمتری مانند مالکیت توپ نیز وجود دارد. 
 تا ســال 2012 بازی می کــردی. از دوران بعد از 

بازنشستگی برایمان بگو. 
آســان نبود! شما به عنوان یک فوتبالیست عادت دارید تا 
تمرین کنید و عضوی از یک تیم باشــید. مجبور بودم که 
بــه اوقات فراغت عادت کنم. مــدرک A و B مربیگری ام 
را در همــان زمان بازیگری دریافت کردم. مربیگری ام را از 
تیم های هالســتنبک و نیندورفر آغاز کردم. پس از آن در 
تیم هنف آموزش مربیگری من کامل شد. برخی اوقات در 

تیم زیر ۱7 ساله های هامبورگ کنار خط می ایستم. 
 با نزدیك شــدن به پایان دوران بازیگری مجبور 
بودی تا به کشــور مادری خود ایران برگردی. چه 

تفاوت هایی میان فوتبال ایران و آلمان وجود دارد؟
در قیــاس با زمانی که من به آلمان آمدم، فوتبال ایران در 
بسیاری از زمینه ها از سطح آماتور به حرفه ای تبدیل شده 
اما برای مثال ورزشگاه ها، تمرین مربیان و تمرین دهنده ها 
هنوز جای پیشرفت زیادی دارد. از نظر پایه ای ایران فاصله 

زیادی با کشور آلمان دارد. 
 شما از سال 1999 به آلمان آمدید. بیشتر خود را 

یك آلمانی می دانید یا ایرانی؟
افتخار می کنم که یک ایرانی هســتم. آلمان خانه دوم من 

است و دوستان زیادی در اینجا دارم. 
 بزرگترین تفاوت میان آلمان و ایران چیست؟

در آلمــان تاکید اصلی روی ســازمان و انضباط اســت و 
همچنین چیزهای زیادی در مــورد طرز نگرش حرفه ای 
بــه زندگی در اینجا آموختم. در ایــران خانواده از جایگاه 
با اهمیت تری برخوردار اســت و فرهنگ مهمترین تفاوت 

میان 2 کشور است. 
 شما چگونه مربی تیم زیر 17 ساله های هامبورگ 

شدید؟
در جریــان دوران آموزش تدریس فوتبال، دوره کارآموزی 
مربیگری ام را در بایرن مونیــخ گذراندم. پس از آن، دوران 
کارآموزی بیشتر را در کوئینزپارک رنجرز و بوخوم سپری 
کــردم. در آغاز ســال 2۰۱7 مربی شــخصی تیم جوانان 
هامبورگ شدم. در شروع فصل پیت ریمرز در تیم زیر ۱7 
ساله های هامبورگ به من اعتماد کرد. چیزهای زیادی در 

سطح مربیگری جوانان از او آموختم. 
 مربی های دوران بازیگری شما چگونه بوده اند؟

با مربیگری فرانک پیجلدورف ما در بوندس لیگا جزو معدود 
تیم هایی بودیم که بــا 3 مهاجم بازی می کردیم. زیر نظر 
فیلیکس ماگات تمرکز اصلی روی تمرینات ســخت بود. 

در  هانوفــر، والد وینن خیلی با بازیکنان صمیمی بود و در 
مقوله انگیزشی چیزهای فراوانی از پیتر نوی رورر در بوخوم 

آموختم. 
 بهترین زمان حضورت در آلمان مربوط به دوران 
مربیگــری نوی رورر در بوخوم بود. آیا هنوز هم با 

او ارتباط داری؟
مــا به طور منظم با یکدیگر در ارتباطیــم. بازیکنان برای 
او بســیار ارزشــمند بودند و بــه عنوان ابزار بــه بازیکن 
نمی نگریست. خیلی خوشحالم که بعد از دوران بازیگری ام 

هم با هم در ارتباط هستیم. 
 چه اهداف دیگری را در ذهن دارید؟

من شخصی هستم که برای حرفه اش برنامه ریزی می کند 
و سپس آن را انجام می دهد. به خاطر همین مسئله هست 
که خیلــی زود مدارک مربیگری خــود را دریافت کردم. 
بــرای ورود به دنیــای حرفه ای مربیگــری کار کردن در 
ســطح جوانان بوندس لیگا برای من ایده آل است. می توانم 
تجربیات بسیاری از آن به دست آورم. گاهی اوقات هم دلم 

می خواهد در بوندس لیگا مربیگری کنم.

سکوت ساکت شائبه ها را بیشتر کردگفت وگوی سایت فدراسیون فوتبال آلمان با لژیونر سابق ایران 
بعد از صحبت هایی که منصوریان در مورد شــائبه های داوری و اتفاقات 2 بازی علیه اســتقلال انجام 
داد و ســاکت را متهم کرد، به نوعی هم ســاکت و فدراسیون زیر ســوال رفتند و هم داوران. انتظار 
می رفت پس از آن دبیر کل فدراسیون مصاحبه کند و حداقل توضیحاتی را جهت تنویر افکار عمومی 
ارایه دهد اما ســکوت عجیب ساکت شائبه ها را بیشــتر کرد و همه گفتند چرا کسی جواب سرمربی 

مستعفی استقلال را نداد؟

وقتی جباری به مربی تیم شانزدهم جدول می گوید خیلی خوب
مجتبی جباری امســال کار خاصی برای اســتقلال نکرده و در تمام تمرینات روزهای اخیر هم غایب 
بوده. جالب این که جباری کلی مصاحبه کرده و از زمین و زمان ایراد گرفته. او مســائل بدیهی نظیر 
کمبود امکانات را بارها و بارها گفته که البته هیچ کس هم منکر آن نیســت ولی باید پرســید چرا 
مجتبی که این چیزها را می دانســت به ایران برگشت؟! نکته دیگر این که جباری در مصاحبه اش در 
مورد منصوریان گفته بود او مربی خیلی خوبی اســت در حالی که همین مربی استقلال را شانزدهم 

جدول تحویل داد و رفت و البته در آسیا هم ۶ گل از العین خورد. 

اصرار عجیب روی برگشت قریب
در حالی که محمدحسین قریب از هیئت مدیره استقلال رفت و اصلا دوست ندارد به این تیم برگردد 
)بــه هر دلیلی( اما عده ای همچنان اصرار عجیبی به بازگشــت او دارند. قریب گفته بود با این حجم 
از بدهی کاری از دســت من بر نمی آید و در جلسات هیئت مدیره هم شرکت نکرد. البته او برخلاف 
یکســری شــایعات مخالف منصوریان نبود ولی این که حالا مدام عده ای اصرار دارند برگردد عجیب 

است. واقعا قریب در این شرایط سخت استقلال می خواهد معجزه کند؟!

حالا همه نگاه ها به منشا و علیپور است
با محرومیت طارمی حالا وظیفه منشــا و علیپور در خط حمله پرســپولیس ســنگین تر شده است. 
خود طارمی می گوید: »غیبت من مهم نیســت چون مردان هجومی بسیار خوبی نظیر علیپور، منشا 
و امیری را داریم.« البته امیری وینگر چپ اســت و حالا خیلی ها نگرانند که در غیاب طارمی حس 
رقابت در خط حمله از بین برود اما به هر حال خیلی ها امیدوارند که سه شنبه منشا و علیپور دروازه 

الهلال را باز و کار این تیم پرافتخار عربی را یکسره کنند. 

منصوریان هنوز در فضای استعفاست
یکــی از واژه هایی که منصوریان خیلی به کار می برد واژه فضــا بود. او مثلا می گفت ما امروز فضای 
فوتبال مالکانه یا فضای فرشــینگ بودیم. ســرمربی استقلال یک بار هم گفت امید نورافکن هنوز در 
فضای گریه اســت چون مــن که با بازیکنان خداحافظی کردم و از آن هــا حلالیت طلبیدم نورافکن 
و چنــد نفر دیگــر گریه کردند. جالب این که حالا خود منصوریان هم در فضای استعفاســت و هنوز 

نتوانسته یکسری از اتفاقات از جمله ماجراهای مربوط به مهدی رحمتی را هضم کند.

بدون ویرایش جهت اطلاع
هاشمیان: افتخار می کنم که یک ایرانی هستم

 هفته ششــم رقابت های فوتبال لیگ دســته اول در حالی با صدرنشینی تیم 
بادران به پایان رســید که بخش عمده امتیازات این تیم روی تاثیر مســتقیم 
ضربات پنالتی به دست آمده است. به گزارش مهر، تیم فوتبال بادران با پیروزی 
یک- صفر مقابل راه آهن جایگاه خود در صدر و جایگاه راه آهن را در قعر جدول 
تثبیت کرد تا به این ترتیب بالا و پایین جدول لیگ به 2 تیم از تهران اختصاص 
داشــته باشد. 3 تیم از خطه شــمال، 2 تیم از تبریز، 3 تیم از تهران، 2 تیم از 
شیراز، یک تیم قمی، 3 تیم جنوبی، یک تیم از استان مرکزی و تیم های خانواده 
مس که با گل گهر 3 تیم استان کرمان را تشکیل می دهند رقابتی ماراتن گونه 
در این لیگ فرسایشی پیش رو دارند؛ لیگی که هفته ششم آن هم سپری شد. 
صدرنشــینی بادران در این دوره از مسابقات در میان تیم های مدعی که سابقه 
حضور در لیگ برتر را هم داشته اند مورد توجه علا قه مندان به فوتبال قرار گرفته. 
تیمی که فصل گذشته هم در لیگ دسته اول حضور داشت اما نتوانست به لیگ 
برتر صعود کند. اتفاق نادری که در ۶ هفته گذشته از این بازی ها افتاده این است 

که بادران، تیمی با ۱4 امتیــاز از ۶ بازی که در صدر جدول قرار گرفته رکورد 
گرفتن پنالتی را در این بازی ها زده است. شاگردان محمد ربیعی در ۶ بازی خود 
در ابتدای فصل ۶ بار از حریفان شــان پنالتی گرفته اند که این در نوع خود یک 
رکورد است. بادران در 5 بازی از ۶ بازی گذشته اش صاحب پنالتی شده و تنها 
در یک بازی داوران به نشانه پنالتی در سوت خود ندمیده اند. در عوض این تیم 
مقابل ایرانجوان 2 بار صاحب ضربه پنالتی شد. بادرانی ها 5 بار از ضربه پنالتی به 
گل رسیده اند و یک بار پنالتی آن ها توسط اکبر صغیری از دست رفت. این تیم 

حدودا نیمی از گل های زده اش با استفاده از ضربات پنالتی بوده است. 
 3 پنالتی زن

۶ ضربه پنالتی که در ۶ هفته نصیب تیم بادران شده توسط 3 بازیکن زده شده 
است. قائم اســلام خواه 4 بار برای این تیم پشت ضربه پنالتی ایستاد که هر 4 
پنالتی این بازیکن تبدیل به گل شــد تا اسلام خواه به لطف این 4 گل یکی از 
برترین گلزنان لیگ یک و البته پنالتی زن ترین بازیکن در این مســابقات باشد. 

مســعود ریگی دیگر بازیکن این تیم است که یک بار برای بادران پشت ضربه 
پنالتی ایستاد و آن ضربه پنالتی را تبدیل به گل کرد. ریگی اولین پنالتی از 2 
پنالتی بادران در بازی با ایرانجوان را زد؛ دیداری که در نهایت با برتری 3 - یک 
بادران به پایان رســید. اکبر صغیری یکی از 3 پنالتی زن بادران بود که یک بار 

برای این تیم پشت ضربه پنالتی ایستاد و این پنالتی را از دست داد. 
 نیمی از امتیازات روی ضربات پنالتی

بادران با کسب ۱4 امتیاز به تنهایی در صدر جدول رده بندی قرار گرفته و این 
۱4 امتیاز در حالی به دست آمده که نیمی از آن با تاثیر مستقیم ضربات پنالتی 
حاصل شــده است. بادران مقابل ایرانجوان 3 امتیاز گرفت که در آن بازی 2 بار 
از روی نقطه پنالتی دروازه حریفش را باز کرد، مقابل شهرداری تبریز به تساوی 
2 - 2 رسید که یکی از 2 گل این تیم در این بازی از روی نقطه پنالتی به ثمر 
رسید و مقابل راه آهن نیز با یک ضربه پنالتی به گل 3 امتیازی رسید تا 7 امتیاز 

از ۱4 امتیاز این بازی ها را مرهون ضربات پنالتی باشد.

۶ پنالتی در ۶ بازی! بادران چگونه صدرنشین لیگ دسته اول فوتبال شد

متاسفانه از زمان شروع  فعالیتم 
به عنــوان رئیس فدراســیون 
چوگان با فشارهای زیادی مواجه 
بودم. از سوی وزارت ورزش هم 
تحت فشــار بودم  اما نه به این 
صورت که بگویند اســتعفا بده و 

برو. اما تا امروز مقاومت کردم.


